

**Univerzita Karlova
Farmaceutická fakulta v Hradci Králové**

Opatření děkana č. 4/2018

PRAVIDLA PRO STANOVENÍ MZDOVÉHO TARIFU

Čl. 1

Na základě čl. 5 odst. 6 Vnitřního mzdového předpisu Univerzity Karlovy ze dne 21. prosince 2017 přijímám podrobnější pravidla pro stanovení mzdového tarifu, která jsou pro jednotlivé kategorie pracovníků uvedena v přílohách č. 1 až 4 tohoto opatření.

Čl. 2

1. Zrušují se dosavadní mzdové tarify.
2. Tato pravidla pro stanovení mzdového tarifu nabývají účinnosti 1. května 2018.

prof. PharmDr. Tomáš Šimůnek, Ph.D.
děkan fakulty

V Hradci Králové dne 19. 4. 2018

Příloha č. 1 pravidel pro stanovení mzdového tarifu

Akademický pracovník

Mzdová třída	odborná praxe (roky)	Stupeň	Rozpětí tříd na základě nařízení vlády o minimální mzdě a dle VMP UK od 1. 1. 2018	Tarify od 1. 5. 2018
AP1 = asistent		I.	22 100 až 30 000	22 100
AP2 = odb.as.	0-4	I.	22 500 až 35 000	24 500
	4-8	II.		24 800
	8-12	III.		25 100
	12 a více	IV.		25 800
AP3 = doc.	0-4	I.	27 000 až 45 000	30 500
	4-8	II.		31 000
	8-12	III.		31 600
	12 a více	IV.		32 500
AP4 = prof.	0-4	I.	32 000 až 55 000	37 200
	4-8	II.		38 000
	8-12	III.		39 000
	12 a více	IV.		40 000

Příloha č. 2 pravidel pro stanovení mzdového tarifu

Vědecký pracovník

Mzdová třída	odborná praxe (roky)	Stupeň	Rozpětí tříd na základě nařízení vlády o minimální mzdě a dle VMP UK od 1. 1. 2018	Tarify od 1. 5. 2018
VP1 = odb.asist.	0-4	I.	20 000 - 30 000	23 000
	4-8	II.		24 000
	8-12	III.		25 000
	12 a více	IV.		26 000
VP2 = doc.	0-4	I.	25 500 - 40 000	27 500
	4-8	II.		29 000
	8-12	III.		30 500
	12 a více	IV.		32 000
VP3 = prof.	0-4	I.	30 000 - 51 000	34 000
	4-8	II.		36 000
	8-12	III.		38 000
	12 a více	IV.		40 000

Příloha č. 3 pravidel pro stanovení mzdového tarifu

Lektor

Mzdová třída	odborná praxe (roky)	Stupeň	Rozpětí tříd na základě nařízení vlády o minimální mzdě a dle VMP UK od 1. 1. 2018	Tarify od 1. 5. 2018
L1 = lektor	0-4	I.	22 100 - 29 000	22 100
	4-8	II.		22 800
	8-12	III.		23 500
	12-16	IV.		24 200
	16-20	V.		24 900
	20 a více	VI.		25 600
L2 = lektor	0-4	I.	23 000 - 35 000	23 000
	4-8	II.		23 800
	8-12	III.		24 600
	12-16	IV.		25 400
	16-20	V.		26 200
	20 a více	VI.		27 000

Příloha č. 4 pravidel pro stanovení mzdového tarifu

THP pracovníci

Mzdová třída od 1. 5. 2018	odborná praxe (roky)	Stupeň	Rozpětí tříd na základě nařízení vlády o minimální mzdě a dle VMP UK od 1. 1. 2018	Tarify od 1. 5. 2018
1	0-4	I.	12 200 - 15 000	12 200
	4-8	II.		12 300
	8-12	III.		12 400
	12 a více	IV.		12 500
2	0-4	I.	13 500 - 17 000	13 500
	4-8	II.		13 800
	8-12	III.		14 100
	12 a více	IV.		14 400
3	0-4	I.	14 900 - 21 400	15 200
	4-8	II.		15 600
	8-12	III.		16 000
	12 a více	IV.		16 400
4	0-4	I.	16 400 - 26 800	16 900
	4-8	II.		17 400
	8-12	III.		17 900
	12 a více	IV.		18 400
5	0-4	I.	18 100 - 29 400	18 600
	4-8	II.		19 300
	8-12	III.		20 000
	12 a více	IV.		20 700
6	0-4	I.	20 000 - 33 100	20 500
	4-8	II.		21 500
	8-12	III.		22 500
	12 a více	IV.		23 500
7	0-4	I.	22 100 - 42 000	26 500
	4-8	II.		27 000
	8-12	III.		27 500
	12 a více	IV.		28 000
8	0-4	I.	24 400 - 50 500	29 000
	4-8	II.		30 000
	8-12	III.		31 500
	12 a více	IV.		33 000